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Wczoraj wieczorem konferencję prasową odbył też zespół Bayernu

Monachium. W sali prasowej, obok Guardioli, pojawili się też Robben i

Muller. Oto niektóre z wypowiedzi dotyczących meczu. 

PEP GUARDIOLA

Co sądzisz o jutrzejszym meczu?

- Roma jest dla nas trudnym wyzwaniem. Ten kto wygra nie będzie miał jeszcze

awansu, w puli jest jeszcze 12 punktów. Zawsze mówiłem, że losy grupy zdecydują

się w ostatniej chwili, to będzie świetna okazja do sprawdzenia naszej formy.

 

Jakie masz wspomnienia z Włoch?

- Często tu przyjeżdżam, kulturowo jest bardzo podobnie jak w Katalonii. W Romie

spędziłem pół roku, jednak moje nogi już się tak nie poruszały, w odróżnieniu od

głowy. Mam piękne wspomnienia z miasta, klubu, z tego jak tu żyłem razem z

rodziną. Gdy mogę, często tu przyjeżdżam w wakacje. Brescia była dla mnie bardzo

ważna, Carlo Mazzone był dla mnie ważnym trenerem, wiele się od niego

nauczyłem. Wiem jak żyje się tu, w Rzymie, piłką, z jaką pasją: dlatego cieszę się, że

tu wróciłem.

 

Co myślisz o piłce Romy i Rudiego Garcii?

- Nie jest łatwo udać się obcokrajowcowi do innego kraju i wdrożyć swoje pomysły,

jemu się to udało. Sądzę, że w ostatnich latach niesamowitą pracę wykonał Conte

ustawiając grę piłką od obrony. Również Roma to robi, dlatego te dwa zespoły są na

szczycie. Oglądanie Romy jest radością, nie oglądaliśmy ich tylko w Lidze Mistrzów,

ale również przedwczoraj z Chievo Verona.

 

Uraz Alcantary. Będzie operowany w Hiszpanii?

- Nikt nie narzuca swojej woli, ostatnie słowo należy do gracza. Klub może dać swoją

zgodę, jestem zadowolony z wyboru Thiago. Jestem pewien, że wróci wkrótce do

nas, zdrowy i w formie.

 

Praca Loewa?

                               1 / 3



Roma - Bayern: Konferencja Guardioli

News - ASRoma.pl

- Zostawmy, pracuje tak od 10 lat.

 

Wygraliście z Werderem Brema, zespołem z dołu tabeli. Gra z takimi

rywalami to minus?

- Nie widzę minusów, brakuje wiele do końca, również w lidze. Teraz gramy lepiej

niż w poprzednim sezonie. To powód dla którego jestem zadowolony, ale możemy

grać jeszcze lepiej, zawsze. Cieszę się widząc, że zespół gra dobrze: W Europie jest

zawsze ciężko, mecze są bardziej wymagające. Zachęcam każdy zespół do

przyjazdu do Niemiec i próbę zwycięstwa. Przyjeździe zagrać z Leverkusen, z

Monchengladbach. Robienie analiz mówiących, że wszyscy inni są słabi, dlatego my

wygrywamy, nie jest poprawne...

 

Trudności przeciwko City i CSKA?

- Znam nieco lepiej niemiecką piłkę niż wy, pracuję tam, wy nie. Muszę powiedzieć,

że fakt, że wygraliśmy w 90 minucie z City i tylko 1-0 w Rosji, pokazuje, że mamy

wielki margines na poprawę. Nigdy nie jesteś na szczycie, w piłce jest zawsze coś do

poprawienia, do zrobienia lepiej: trudności, które mieliśmy wynikają z tego, że grupa

jest trudna, piłka w Europie jest ciężka. Gracze są lepsi, bardziej techniczni,

wszystko jest trudniejsze. Mecz na Stadio Olimpico będzie bardzo ciężki: jeśli nie

zagramy swojego meczu, będzie ciężko wygrać. De Rossi, Totti, Gervinho, Iturbe...

Dwójka środkowych obrońców jest szybka. Albo zaliczymy świetny występ, albo nie

będziemy mieli nic do powiedzenia. Z przyjemnością przyjmuję to wyzwanie.

Zobaczymy na boisku.

 

Totti. Co możesz powiedzieć o nim?

- Jeśli w 38 latach gra z taką regularnością... Jest ogromnym talentem, zobaczenie

jest będzie emocjonujące. Normalnie, w wieku 38 lat, z pełnym kontem bankowym,

po tym jak został wybrany na Króla Rzymu, zostaje się w domu. To znaczy, że kocha

szalenie piłkę i obejrzenie jego ponownie będzie satysfakcją. Gra, gdyż to lubi.

Życzę jemu, żeby to kontynuował, chciałbym bardzo spotkać się z nim ponownie: ja

na ławce, on na boisku, tak jak było gdy przebywałem tutaj, w Romie, jako piłkarz

[śmiech-dod.red.].

ARJEN ROBBEN

- Roma gra najlepszą piłkę we Włoszech, to będzie świetny test. Roma nie jest
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niespodzianką, ich piłka jest piękna, gratuluję Romie. Fakt, że myślano, że my i City

jesteśmy faworytami wynika z tego, że byli nieobecni w rozgrywkach. Musimy być

uważni. Nie sądzę, że poziom włoskiej piłki się obniżył. Jestem zaskoczony, gdyż

Roma gra bardzo techniczną piłkę, konstruując akcje od tyłu.

THOMAS MULLER

- Totti nie jest legendą tylko w Romie, ale kalibru światowego. Znają go wszędzie,

jednak pomimo jego sławy, chcę z nim wygrać. Cieszę się, że zmierzymy się z

zespołem, który gra otwartą piłkę. Czy Benatia pomógł nam odkryć sekrety Romy?

Dziś ze wszystkimi materiałami wideo ciężko byłoby ukryć tajemnice. Jeśli by tak

było, Mehdi pomógłby dostarczyć ważnych wskazówek.

 

Autor: abruzzi
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